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Abstract


We present the case of an 82-year-old patient who had successfully replanted 2 of his 4 amputated fingers in the left, non-dominant hand. Amputation was caused by a circular saw and the patient was delivered to the hospital 3 h after injury with amputated part of the hand appropriately stored. The patient’s general health status was good, with no serious systemic diseases. He also did not smoke. Post-operative course was uneventful for the replanted fingers, but after his return home the patient developed left-sided pneumonia, treated successfully with i.v. antibiotics. 8 months after replantation the patient presented with slight movement in the replanted fingers (AROM 45°), a total grip strength 8 Kg and the qDASH score 24; however, he could firmly grasp objects due to having an intact, well-functioning thumb.



[bookmark: N10A27]
Zusammenfassung


Wir berichten über einen 82-jährigen Patienten mit erfolgreicher Replantation von 2 seiner 4 amputierten Finger der linken, nicht dominanten Hand durch eine Kreissägenverletzung. Der Patient wurde 3 Stunden nach dem Unfall eingeliefert samt korrekt gelagerter Amputate. Der Patient erfreute sich guter Gesundheit und rauchte nicht. Der postoperative Verlauf war im Hinblick auf die replantierten Finger komplikationslos, allerdings entwickelte der Patient nach seiner Entlassung eine linksseitige Pneumonie, die mittels iv-Antibiose erfolgreich behandelt wurde. 8 Monate nach der Replantation fand sich lediglich eine geringe Beweglichkeit der replantierten Finger von 45°, die Grobkraft betrug 8 kg und der qDASH lag bei 24 Punkten. Ungeachtet dessen konnte der Patient aufgrund seines gut funktionierenden Daumens Gegenstände greifen mit den beiden replantierten Fingern als Gegenlager.
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